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Het is even stil geweest vanuit de participatieraad. Dit had alles te maken met de financiële 

positie van onze gemeente en bezetting van de diverse afdelingen bij de gemeente. Maar…. 

we zijn er weer en laten middels deze Nieuwsbrief weer van ons horen.

Ook in het nieuwe jaar staat er weer heel wat op de agenda. Wij houden u op de hoogte! 

Klanttevredenheidsonderzoek Participatiewet

Zoals reeds in onze vorige nieuwsbrief is genoemd, heeft de gemeente Goirle in het voorjaar 

onder inwoners die gebruik maken van de Participatiewet een tevredenheidsonderzoek 

laten uitvoeren. Het onderzoek is in goede samenwerking tussen de Participatieraad en de 

afdeling Maatschappelijke Dienstverlening voorbereid. In het voortraject bleek voldoende 

ruimte voor advies en beïnvloeding. Belangrijk is hier de betrokkenheid en input van de 

intermediairs te benoemen. Dit heeft zeker bijgedragen aan de goede respons en het 

resultaat.

Het rapport geeft een globaal beeld over hoe de dienstverlening door de gemeente wordt 

ervaren en biedt aanknopingspunten voor verbetertrajecten.

Uit het onderzoek blijkt dat inwoners die een uitkering voor levensonderhoud ontvangen, of 

gebruik maken van de regelingen van het minimabeleid of het re-integratieaanbod, tevreden 

zijn met de hulp en begeleiding die zij ontvangen. Zij waarderen de dienstverlening op het 

gebied van Werk en Inkomen met een 7,2. Aandachtspunten die aan het licht zijn gekomen 

zijn de bereikbaarheid en  de communicatiemiddelen die de gemeente gebruikt, wisselingen 

in contactpersonen en de bekendheid van de regelingen en mogelijkheden die er zijn bij de 

gemeente en andere partijen. De uitkomsten van het onderzoek bieden houvast voor 

verbetering, maar zijn zeker ook te gebruiken bij de evaluatie van het minimabeleid en het te 

voeren re-integratiebeleid.

In het kader van inclusie en “meedoen” zal bij het te ontwikkelen beleid samengewerkt 

Subscribe Past IssuesSubscribe Past IssuesSubscribe Past IssuesSubscribe Past IssuesSubscribe Past Issues TranslateTranslateTranslateTranslateTranslate

Page 1 of 5Nieuwsbrief December 2019

19-12-2019https://mailchi.mp/429889cfced1/nieuwsbrief-december-2019?e=83a429e0fb



worden met o.a. vrijwilligersorganisaties, maatschappelijke organisaties, maar ook 

werkgevers. En natuurlijk samenwerking met de klanten zelf.

Klantenpanel Participatiewet

In het onderzoek hebben een aantal respondenten aangegeven interesse te hebben voor 

deelname aan een klantenpanel van de gemeente Goirle om mee te denken over de 

dienstverlening en het beleid van de gemeente. De Participatieraad hecht veel waarde aan 

de inbreng van ervaringsdeskundigen uit deze klantengroep. Het is onze achterban, 

waarmee wij nu in contact komen en die wij op deze wijze kunnen raadplegen. 

Inmiddels hebben de eerste gesprekken plaatsgevonden tussen klanten, gemeente en leden 

van de Participatieraad. Er wordt nu nagedacht over een blijvende vorm van raadpleging en 

overleg.     

Doorontwikkeling Loket

 De gemeente is al enige tijd bezig met door de doorontwikkeling van ’t Loket, de toegang tot 

de voorzieningen binnen het Sociale Domein. De Participatieraad is daarbij betrokken.  De 

gemeente werkt in ‘t Loket samen met organisaties als MEE, IMW, Contour de Twern. Er was 

regelmatig kritiek op de bereikbaarheid, de werkwijze en het proces. Daarom is het project 

Doorontwikkeling Lokale Toegang gestart.  Het is een lang proces met veel verschillende 

facetten die aandacht vragen.

Om toch vaart in het proces te houden is er een pilot ontwikkeld om binnen een nieuwe 

organisatiestructuur te gaan werken. Het is de bedoeling dat die pilot begin 2020 van start 

gaat.

De Participatieraad heeft over de nieuwe organisatiestructuur in het kader van de Pilot een 

advies uitgebracht en dat advies ook toegelicht in een beeldvormende raadsvergadering.

Wij steunen de pilot en zijn blij dat er verbeteringen komen, maar plaatsen daarbij wel een 

paar kanttekeningen.

Wij vinden dat er een heldere communicatie moet komen. Niet alleen naar professionals 

maar ook naar inwoners. ’t Loket moet in woord en beeld meer zichtbaar zijn. Informatie 

over ’t Loket moet herhaald blijven worden. Verder vindt de Participatieraad dat de 

medewerkers die voor de eerste opvang zorgen, het Aanmeldteam, goed op de hoogte 

moeten zijn van aanpalende regelgeving zoals de Zorgverzekeringswet en de Wet 
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Langdurige Zorg maar ook van voorliggende voorzieningen. De regelgeving wordt steeds 

ingewikkelder en voor een goede beoordeling van de hulpvraag is het noodzakelijk dat je de 

consequenties van de verschillende regelingen kunt overzien. Wij hebben er ook op 

aangedrongen dat medewerkers een follow up doen. Bel, als je iemand een advies hebt 

gegeven, later nog even op om te kijken of het advies gevolgd is en tot resultaat heeft geleid.

Er wordt, in het kader van de pilot, veel geïnvesteerd in medewerkers en het vraagt van de 

medewerkers ook een grote inspanning. Wij hopen dat die kennis niet verdwijnt in geval van 

mutaties in de samenwerking tussen de partners als gevolg van aanbestedingsregels.

En, een goede evaluatie met de gebruikers van het ’t Loket, de ervaringsdeskundigen, moet 

er ook komen. Ook daar zal de Participatieraad bij betrokken worden.

Tot slot hebben wij de hoop uitgesproken dat ’t Loket goed bereikbaar is en dat de 

zorgvrager zich ook echt gezien en gehoord voelt. 

Op werkbezoek bij Sterk huis.

De afgelopen maanden is de jeugdzorg veel in het nieuws: kosten, kwaliteit, wachtlijsten en 

zelfs faillissement van gerenommeerde aanbieders. Dagelijks haalde de sector de 

dagbladen. Reden genoeg om uit te zien naar het werkbezoek dat wij, als werkgroep jeugd 

van de participatieraad Goirle, op 3 december zouden afleggen bij Sterk Huis.

We spraken met Judith Martens, manager, en Mary-Lou en Ingrid van de cliëntenraad. In dit 

bericht komen een aantal hoofdlijnen uit het gesprek aan de orde.

Bij aanvang van het gesprek wordt in algemene zin over de jeugdzorg gesproken. De leden 

van de cliëntenraad geven, als ervaringsdeskundigen, aan dat er in de jeugdzorg het een en 

ander ten goede is veranderd: “ Er wordt nu ook geluisterd naar de cliënt, die heeft stem 

gekregen in zijn/ haar eigen behandelproces”.

Sterk huis heeft een regionale functie en werkt met meer gemeentes samen. Wij beperken 

ons tot Goirle en de samenwerking met onze gemeente wordt positief genoemd. In het 

verleden was er een contactpersoon van de gemeente voor Sterk Huis, die wordt momenteel 

gemist.

In het verlengde hiervan kwam de “ nieuwe werkwijze” van het Loket en de aankomende 

pilot om deze werkwijze te implementeren aan de orde. Met enige verbazing hoorden we 

dat deze in onze regio belangrijke zorgaanbieder hierover niet is geïnformeerd.

Bij het onderwerp financiële overschrijdingen  zijn de gesprekspartners het met elkaar eens 

dat in de discussies, zoals die hierover gevoerd worden, het gesprek zich lijkt te verengen tot 

de financiële aspecten ervan en dat er nauwelijks over de inhoud en kwaliteit van de 

aangeboden zorg, in relatie tot die kosten, gesproken wordt. In dit verband komt ook “ het 
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schakelteam” aan de orde. Het komt ons verontrustend voor dat deze instantie ervaren 

wordt als een instrument die vooral het aanbod van specialistische zorg wil beperken met 

als doel overschrijdingen verminderen. De discussie gaat dientengevolge te weinig over de 

inhoud van zorg.  De “intake straat”, bedoeld als middel om cliënten actief te laten 

participeren in het zorgproces en om in de behandeling maatwerk te leveren, wordt door 

Sterk Huis en cliënten, jeugd en ouders als een wenselijke noviteit gezien. Maar niet altijd 

worden de conclusies door het schakelteam gedeeld. Het lijkt ons belangrijk dat op basis van 

wederzijds vertrouwen inhoudelijke argumenten leidend worden.

“ Maar hoe dan de toegenomen vraag naar jeugdzorg in de hand houden”, was onze vraag. 

Het axioma van de toegenomen vraag wordt bij Sterk Huis minder herkend. Uit eigen 

evaluatie blijkt dat het aantal zorgvragen en de duur van behandeling  gelijk blijft. Uit het 

gegeven dat bij crisis situaties 55% al in zorg was en 35% recidive is, zou men de conclusie 

kunnen trekken dat een groot deel van de budgetten naar lichtere zorg gaat.

Het heikele onderwerp “ wachtlijsten” wilden wij niet overslaan. En inderdaad de wachtlijsten 

zijn aanzienlijk. Sterk Huis is daar transparant over en men kan ze vinden op de website. Een 

van de  oorzakelijke factoren is  het gegeven dat personeel moeilijk vast te houden is. Een 

voorbeeld daarvan is de hulp bij complexe scheidingen. Daar vertrokken onlangs 3 

personen. Daardoor kan er tijdelijk minder hulp aangeboden worden. De CAO geeft 

beperkingen wat betreft salariëring en kleinere organisaties kunnen flexibeler inschalen. Bij 

gevolg is het erg lastig gewaardeerde medewerkers te behouden.

Als een van de laatste onderwerpen, woonruimte voor cliënten van Sterk Huis aan de orde 

komt, horen wij van de cliëntenraad, dat hier nog wel wat te verbeteren valt. Op grond van 

vroegere omstandigheden van cliënten, kunnen verhuurders vasthouden aan procedures 

die belemmerend werken voor kandidaat huurders. Dit geldt ook voor 18+ jongeren. Op dit 

punt zou  Maatpact mogelijk betrokken kunnen worden en soelaas kunnen bieden.

Hier ongeveer, met nog de vaststelling dat er meer gebruik gemaakt zou kunnen worden van 

een vertrouwenspersoon voor jeugd, zoals Zorg Belang die aanbiedt, eindigt het gesprek. We 

maken met de nodige hilariteit een foto van ons overleg, dat wij als informatief hebben 

ervaren. 

Participatieraad Goirle wenst U

 “Sfeervolle Feestdagen en een Gloedvol 2020!”

Nieuwsbrief ontvangen
Wellicht heeft u deze nieuwsbrief ontvangen via uw netwerk. Wilt u op de hoogte blijven? 

Meld u zich dan aan voor de nieuwsbrief via onze website: www.participatieraadgoirle.nl
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Heeft u specifieke vragen of wilt u meedenken met een bepaald onderwerp, stuur dan een 

mail naar: info@participatieraadgoirle.nl of stel de vraag via ons contactformulier op de 

website.

Op de website kunt u alle adviezen lezen die wij hebben gegeven aan de gemeente. U kunt 

ons jaarverslag en ons jaarplan hierop vinden. Ook ziet u uit welke leden de Participatieraad 

Goirle bestaat.

. 

Voor vragen kunt u ons direct een email 
sturen: info@participatieraadgoirle.nl

PS. U ontvangt deze mail omdat de Participatieraad samenwerkt met u.

Wilt u deze Nieuwsbrief toch niet ontvangen? U kunt zich hieronder uitschrijven. 

Ik wil me uitschrijven voor deze nieuwsbrief

This email was sent to Berry.van.t.westeinde@goirle.nl
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